

الذاكرة للجميع

هذا هو شعارنا دائما الذاكرة للجميع في كل وقت وفي أي مكان، الذاكرة للطلاب لجعل حياتهم أفضل وجعل التعلم والدراسة شيء سهل وبسيط باستخدام استراتيجيات التذكر، الذاكرة للأطفال والأشبال والكبار من أجل جعل مخهم أكثر قوة ونشاطاً، الذاكرة من أجل التنافس الحر الشريف وبتهييل المشاركة لكل من يرغب في ذلك.

لا يمكننا أن نجعل الذاكرة أكثر قوة إلا من خلال العمل المنتظم والمنظم من خلال خطط وخطوات مدروسة وعملية قابلة للتطبيق على أرض الواقع وبمشاركة الجميع وبدون إقصاء أو التحيز لأي أحد وإعلاء مصلحة المتنافسين فوق كل شيء.

منذ 3 سنوات وأنا متفرغ تماما لهذا المجال من أجل تعليم الأطفال والكبار والتدرب على أنظمة الذاكرة وتدريب الأطفال والكبار على الأنظمة وأتطلع لرؤية جميع الأطفال والكبار من كل دول العالم يطبقون أنظمة الذاكرة داخل كل جزء من حياتهم في دراستهم وحياتهم العامة والشخصية والاجتماعية.

كما اني أتطلع لنشر رياضة الذاكرة داخل كل مكان في أفريقيا والعالم وأتطلع الى تواجد المنافسات داخل كل بلداننا ومتحمس جدا للعمل مع هذا الفريق الرائع ومن أجل خوض هذا التحدي والمغامرة الممتعة بكل تأكيد والتعرف أكثر على رواد هذا المجال والله ولي التوفيق.

Memory for all

This memory is always our memory for all the time and anywhere, memory for students to make their lives better and make learning and studying something easy and simple using memory strategies for children, juniors and adults to make their brain more powerful and active, memory for free and honest competition Would like to do so.

We can make memory more powerful only through systematic and systematic action through planned and practical plans and actions that are applicable to the ground and with the participation of all, without exclusion or prejudice to anyone, and in the interests of the contestants above all else.

3 years ago I am totally dedicated to this field in order to educate children and adults and train on memory systems and train children and adults on the systems and I look forward to seeing all children and adults from all over the world apply memory systems within every part of their lives in their studies and their public, personal and social life.

I look forward to spreading the sport of memory everywhere in Africa and the world. I look forward to the presence of competitions within all our countries and are very excited to work with this wonderful team and to take up this challenge and the adventure is certainly enjoyable and to know more about the pioneers of this field and God the guardian of success.